
Nyhedsbrev fra Bestyrelsen 

Så siger kalenderen 2025, og vi har taget hul på et nyt år.  

På havnen er vi ved at være i mål med det sidste af den store ombygning. Det sidste træ til broen rundt om 

svajebassinet kommer her i januar, så vi kan blive helt klar med havnen til sejlsæsonen. 

Byggeriet af Færgebyen fremskyndede vores plan om renovering af havnen, og vi har nu en top moderne 

havn som vi kan være stolte af. 

Sæsonen 2024 gik fint. Vi nåede stadig ikke over de magiske 3000 gæstesejlere, men dem vi havde besøg 

af, var glade for opholdet i vores havn, og igen får vores prispolitik med brændstof ros fra rigtig mange 

sejlere. 

Hvad skal der ske i 2025: 

• 21/1 får vi besøg af kommunalbestyrelsen i Odder. De skal se hvad kommunen har brugt penge på, 

og vi vil rigtig gerne vise havnen frem. 

• I 2025 skulle Honnørkajen gerne renoveres, og her vil vi i den forbindelse gerne lave en vaskeplads 

på det meste af Honnørkajen, og lave fundamentet til en eventuelt kommende kran. 

• I foråret 2025 skal der afholdes en visionsdag. Emnerne vil bl.a. være: Alternativ finansiering hvor 

havnens brugere hjælper, hvilke aktiviteter ønsker vi på havnen, hvordan kommer vi i gang med 

eventuelt selv at kunne håndtere optagning og søsætning af både, evt. nyt klubhus, udformning og 

finansiering. Dato kommer snarest. 

Vi bliver ikke helt klar med hvad der kommer ud af visionsdagen til vores generalforsamling, men skal der 

træffes store beslutninger vil vi, ud fra god erfaring fra tidligere skriftlige afstemninger med højere 

stemmeprocent, nok vælge den metode. 

Med ønsket om en rigtig god sejlsæson for alle, ønsker hele bestyrelsen jer: 

 Godt Nytår. 

 

 

 

 


